

Issachar Watchmen Methodist 26/9-2/10/19

Prayer Items for 4th week of Sept

1. Continue to pray for the haze-hit situation in our country to get resolved as soon as possible through firefighting, artificial rain or wind direction changing to restore clean air and keep us healthy also to ensure the public examinations unaffected.
2. Pray for the new young voters aged 18 and above that have the right to vote in the next General Election. May Lord lead the government and related departments to be well prepared in advertising and teaching to ensure the new policy can reflect the overall people's needs and voices in a more comprehensive way.
3. Pray for our government leaders (Prime Minister and all the parliament members). May Lord help them to be responsible not only to the country and the people but also to their family and themselves, grant them enough rest, health, companion and conscience.
4. Pray for the city councils and district councils. May Lord help them to enhance the efficiency of council management and to provide efficient services to the people. Help all the councilors to serve people with a heart of servanthood, to listen to people's voices and needs and to enhance the municipal development.
5. Pray for the Sarawak government can continue to uphold the religious freedom in this land so that we can still dining, praying, living and working together in harmony.

卫理公会以萨迦守望者 26/9-2/10/19

九月第四个星期的祷告事项

1. 请为继续全国受烟霾困扰的问题可尽快得到解决祷告（透过灭火行动，人造雨或西南季候风的转变），以至恢复空气清新，保障人们健康，确保各种会考不受影响。
2. 请为下届全国选举就可以加入投票行列的 18 岁选民祷告。求主引导政府和相关的执行单位做足一切预备，宣传和教导的工作，好让投票年轻化可更全面地反映出整体的需要和心声。
3. 请为国家领袖（从首相到所有的朝野议员）祷告。求主帮助领袖，不只是为国为民，做事鞠躬尽瘁，更是要为家为己，有休息，有健康，有陪伴，有尽责。
4. 请为各地方政府（市政局，市议会，县议会）上任做事有条有理祷告。求主帮助所有的议员们本着一颗为国家和政府，服务人民的心，用心聆听民声，耐心解决民困，恒心发展地方。
5. 请为砂拉越政府继续秉持宗教信仰自由的政策祷告。求主让这块净土的人民，继续得享一起用餐，一起祷告，一起相处，一起共事的美好。

Isakhar Pengawal Methodist 26/9-2/10/19

Doa minggu keempat Sept

1. Terus berdoa untuk gangguan jerebu di negara kita, supaya masalah ini boleh diselesaikan secepat mungkin (melalui operasi pemadam kebakaran, hujan buatan atau perubahan musim hujan barat daya), supaya memulihkan kesegaran udara, menjamin kesihatan dan tidak mempengaruhi peperiksaan awam.
2. Berdoalah untuk pemilih muda yang baru berusia 18 tahun ke atas, yang memiliki hak untuk memilih dalam Pemilihan Umum berikutnya. Semoga Tuhan memimpin pemerintah dan departemen terkait agar siap dalam periklanan dan pengajaran untuk memastikan kebijakan baru tersebut dapat mencerminkan kebutuhan dan suara masyarakat secara keseluruhan dengan cara yang lebih komprehensif.
3. Berdoa untuk para pemimpin pemerintah kita (Perdana Menteri dan semua anggota parlimen). Semoga Tuhan membantu mereka untuk bertanggungjawab tidak hanya kepada negara dan rakyat, tetapi juga kepada keluarga mereka dan diri mereka sendiri, memberi mereka cukup istirahat, kesihatan, kerekanan dan nurani.
4. Berdoa untuk majlis-majlis bandar dan majlis-majlis daerah. Semoga Tuhan membantu mereka untuk meningkatkan kecekapan pengurusan majlis dan untuk menyediakan perkhidmatan yang cekap kepada rakyat. Bantu semua ahli majlis untuk berkhidmat kepada orang dengan hati hamba, mendengar suara dan keperluan rakyat dan tegas pembangunan perbandaran.
5. Berdoa untuk kerajaan Sarawak dapat terus menegakkan kebebasan beragama di tanah ini agar kita dapat terus berjamuan, berdoa, hidup dan bekerja bersama dalam keharmonian.